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BRMG.0012.18.2022.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 39-02/2022 
 

Z trzydziestego dziewiątego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady 

Miasta Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 

dniu 2 marca 2022 roku, a rozpoczęło o godz. 16:30 z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) poprzez 

aplikację MS TEAMS. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 39 posiedzenia Komisji przewodnicząca sprawdziła na początku 

posiedzenia obecność członków Komisji: 
 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – nie dołączył do posiedzenia 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Beata Jankowiak - obecna 
 

Następnie stwierdziła quorum i powitała zebranych. Poinformowała również, że porządek 

obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 

1. Podsumowanie konkursu grantowego organizowanego przez Biuro Prezydenta 

ds. Sportu. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

2. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

3. Wspólny bieg mieszkańców z radnymi. 
Przedstawia: Pani radna Alicja Krasula – członek Komisji, Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. 

Sportu, Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
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4. Program Aktywuj się w Gdańsku. 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
 

5. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodnicząca poinformowała, że nie ma zmian w porządku obrad, a następnie poddała 

pod głosowanie jego przyjęcie. 

 

Głosowanie:  

Radna Kamila Błaszczyk – za 

Radny Piotr Dzik – nie brał udziału w głosowaniu 

Radna Alicja Krasula – za 

Radny Przemysław Malak – za 

Radny Lech Wałęsa – za 

Radna Beata Jankowiak – za 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

PUNKT  - 1 
 

Podsumowanie konkursu grantowego organizowanego przez Biuro Prezydenta ds. 

Sportu. 
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Szanowni państwo, w wyniku rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadań obejmujących rozwój sportu na terenie Gminy Miasta Gdańska w 2022 roku wraz z 

prowadzeniem działań profilaktyki uzależnień przekazano kwotę 4 687 500 zł w tym 

1 500 000 zł na walkę z uzależnieniami od alkoholu i narkotyków. Chcę tylko powiedzieć, 

że to jest drugi raz, kiedy korzystamy ze środków profilaktycznych. Rozliczanie tych 

środków nie jest proste. Kluby się ciągle uczą, ale tak jak to mówiłem w zeszłym roku 

warto po te środki sięgnąć, bo uważam, że nie ma lepszej profilaktyki uzależnień od 

właśnie tych używek niż sport, aczkolwiek wydawanie tych pieniędzy nie jest wcale takie 

proste, bo katalog kosztów naprawdę nie jest zbyt szeroki, ale kluby radzą sobie z tym nie 

najgorzej, nie powiem jeszcze, że bardzo dobrze, ale nie najgorzej, bo też się tego uczą.  

Będą realizowane 103 zadania publiczne przez 70 klubów, dlatego 103 zadania przez 70 

klubów, bo niektóre kluby chociażby jak AZS są klubami wielosekcyjnymi i każda z sekcji 

składa osobną ofertę. W ramach otwartego konkursu złożono 125 ofert, z przyczyn 

formalnych zostało odrzuconych 13, a akceptacji merytoryczne nie uzyskało 9 ofert. Chcę 

tylko powiedzieć, że mieliśmy przeznaczone na to prawie 4,7 mln zł. Ofert mieliśmy na ok 

9 mln zł, więc wspólnie z Komisją mieliśmy dosyć dużo pracy, żeby dojść do tej kwoty. 

Głównym kryterium, na którym się opieraliśmy są punkty systemu sportu młodzieżowego. 
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Można o tych punktach mówić dobrze, albo źle, ale są jakimś wyznacznikiem efektywności 

pracy, którą realizują nasze kluby. Takim klubem nr 1, ale przez to, że jest klubem 

wielosekcyjnym jest AZS AWFiS Gdańsk, który w tym roku osiągnął chyba 1000 pkt 

systemu sportu młodzieżowego. Bardzo wysoko jest Politechnika Gdańska, która głównie 

zajmuje się koszykówką i badmintonem. Bardzo duży wzrost punktów czyli efektywności 

szkolenia zaobserwowaliśmy w koszykówce 3x3. Jak zwykle MRKS w gimnastyce bardzo 

wysokie. To są 3 nasze kluby, które zdobyły najwięcej punktów. To był pierwszy konkurs. 

Wyniki drugiego konkursu ogłosiliśmy dosłownie wczoraj. Był to konkurs, na który 

przeznaczyliśmy 1 700 000 zł, a był to konkurs na organizacje imprez, na organizację 

wyjazdów. W konkursie również aplikowano o Top Talent Kobiet i aplikowano na program 

z Gdańska na Igrzyska Olimpijskie dedykowane dla sportowców juniorów głównie i 

młodzieżowców, którzy już osiągają wysokie wyniki w sporcie młodzieżowym nie tylko w 

kraju, ale i na świecie. Ilość klubów, które złożyły swoje oferty, co jest też bardzo dziwne, 

bo nie wszystkie kluby, które startowały w pierwszym konkursie złożyły w drugim, bo ilość 

tych klubów to 68. Ocenę formalną negatywną dostało 11 klubów. To jest tak jak w 

przypadku tamtego pierwszego konkursu. Głównymi błędami, o których powtarzamy 

klubom co roku, a mimo wszystko niektóre kluby powtarzają te same błędy co roku, co 

mnie bardzo dziwi dlaczego ciągle robią tak samo, to jest brak potwierdzenia złożenia 

oferty, złożenie oferty po terminie, do załączników załączano decyzje zamiast 

zaświadczeń, to jest jeden klub, który robi to permanentnie, i dokumenty, które są 

podpisane przez nieupoważnione osoby. To są błędy, które występują najczęściej. Kluby 

dokładnie o tym wiedzą, że takich rzeczy nie powinni robić, ale to robią. Tylko powiem, że 

wnioskowana kwota, przypomnę, że na ten 1 700 000 zł to było wniosków na 5 500 000 zł 

więc też trzeba było do tej kwoty dojść. Jak to szanowni państwo radni wiecie część będzie 

zadowolonych, a część będzie mniej zadowolonych, ale myślę, że Komisja rzetelnie oceniła 

każdy wniosek, który wpłynął na te dwa konkursy. Oczywiście obydwa konkursy można 

zobaczyć w BIP-ie na stronie miasta, więc tam jest pełna lista podmiotów włącznie z 

kwotami, które każdy klub otrzymał. Dziękuję bardzo.        
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Czy do tego punktu państwo radni mają pytania? Nie widzę, 

więc myślę, że wszystko jasne. Przechodzimy do kolejnego punktu. 
 

PUNKT  - 2 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Najbliższą imprezą online, która się odbędzie to Gala Rejs Roku. To jest gala, która ma 

bardzo długą tradycję, bo to jest już 52 gala bardzo ważna dla środowiska żeglarskiego i 
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serdecznie zapraszam wszystkich, bo można tą relację obejrzeć właśnie 4-go marca na 

stronach gdańskich. W piątek zaczynają się Mistrzostwa Świata juniorów w short tracku. 

To jest pierwsza taka impreza rangi Mistrzostw Świata, która odbywa się w tym roku w 

Gdańsku oczywiście na Hali Olivia. Impreza 5-go marca organizowana przez Gdański 

Ośrodek Sportu #RUNGDN w Parku Oruńskim. Mecze naszych drużyn ekstraligowych czyli 

Lechii piłki nożnej, Lechii rugby i naszych szczypiornistów, którzy będą grali w najbliższym 

czasie z Górnikiem Zabrze. Lechia zagra z Ogniwem, mimo, że nie jest to w Gdańsku 

impreza zachęcam, bo można powiedzieć, że to derby, więc warto to oglądać. Lechia 

Gdańsk zagra z Wisłą Kraków również 5-go marca. Również w tym miesiącu rusza I liga 

żużla Zdunek Wybrzeże Gdańsk będzie jeździł razem z Motorem Lublin na stadionie przy 

ul. Zawodników, więc serdecznie zapraszam. Również dla kibiców żużla zapraszam na IV 

Memoriał Henryka Żyto, który kiedyś reprezentował barwy Gdańskiego Klubu Żużlowego 

Wybrzeże, na turniej par, to jest 27 marca. Zapraszam wszystkich na te wszystkie imprezy, 

bo warto kibicować naszym drużynom. Dziękuję bardzo.      

 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Czy są pytania ze strony państwa radnych? Myślę, że to 

bardziej punkt informacyjny.   
 

PUNKT  - 3 
 

Wspólny bieg mieszkańców z radnymi. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

To jest temat, który zaproponowała pani radna Alicja Krasula, więc bardzo proszę panią 

Alicję o przedstawienie jakby to miało wyglądać, jaki jest pomysł, skąd to się wzięło i 
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panów dyrektorów zapytamy jaka jest możliwość realizacji takiego pomysłu. Bardzo 

proszę, oddaję głos.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji dołączył do posiedzenia, powiedział, że miał 

problem z połączeniem  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Potwierdzam obecność.  

 

Radna Alicja Krasula – członek Komisji 

Pomyślałam sobie na podstawie tego chociażby jak są Dni Otwarte Rady Miasta, że wtedy 

wszyscy radni są razem nie ważne z jakiej strony. Przychodzą na to mieszkańcy, dorośli z 

dziećmi, szkoły. Panuje fajna atmosfera, radosna i tak sobie pomyślałam, że można by 

zorganizować taki bieg. Czy to miałoby być w formie festynu jakiegoś, czy takiego 

typowego biegu podzielonego na dwie kategorie dorośli i dzieci i może takie coś też by 

zachęciło mieszkańców do jakiegoś większego zainteresowania lokalną polityką, jak 

można działać. Może ktoś sam by chciał się zgłosić potem, bo widzieliby taką większą 

współpracę radnych z mieszkańcami na takiej bardzo nieoficjalnej formie spędzania 

czasu. Nie wiem na ile to jest ciekawe, ile radnych by chciało w czymś takim wziąć udział, 

ale zobaczymy. 

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Brzmi dobrze. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Może by to po prostu połączyć z Dniem Otwartym Rady Miasta Gdańska. Trzeba by było z 

panią Przewodniczącą porozmawiać. Do panów dyrektorów pytanie jak to formalnie 

zrobić, gdybyśmy faktycznie dogadali taką wersję wydarzeń, że taki bieg by był to co 

trzeba by było zrobić, bo rozumiem, że trzeba się wcześniej przygotować ewentualnie, 

żeby zamknąć jakąś ulicę. Jak to wygląda w ogóle jeżeli by doszło do skutku?   

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Może dyrektor Paszkowski się wypowie w tej sprawie, bo oczywiście nie jest to takie 

proste. Gdyby to miałoby się odbyć na terenie Rady Miasta to nie byłoby żadnych 

problemów, ale jeżeli jest jakieś marzenie, żeby wybiec trochę poza teren to nie jest to 

takie proste, bo Rada Miasta znajduje się w centrum miasta i tam zamykanie ulic to 

naprawdę nie będzie prosta sprawa, ale myślę, że dyrektor Paszkowski powie 

zdecydowanie więcej na ten temat, bo niejeden bieg już zorganizował.     
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Pani Przewodnicząca, szanowni panie i panowie radni, organizacja biegu to wygląda fajnie 

z perspektywy uczestnika czasami, natomiast ona się wiąże z szeregiem tak jak powiedział 

dyrektor Adam Korol działań chociażby zajęciem pasa drogowego, który jest potrzebny, 

zapewnić bezpieczeństwo uczestnikom takiego biegu i jeżeli taki bieg miałby się odbyć na 

terenie samej Rady Miasta to on miałby dosyć karykaturalny obraz, bo byśmy biegali po 

prostu w kółko. Być może byłby to jakiś aspekt promocyjny, ale myślę, że w takiej sytuacji 

może warto pomyśleć o dołączeniu czy zaproszeniu radnych, tym bardziej, że nie wiemy 

jeszcze ilu tych radnych wzięłoby udział w takim biegu , aby dołączyli do jednego z biegów, 

które są organizowane. W najbliższy weekend jest organizowany bieg #RUNGDN, gdzie 

jest to dystans 5 km i być może warto by w takim biegu wziąć udział. Natomiast 

organizowanie biegu w samym centrum miasta jest zawsze kłopotliwe i rzadko się 

odbywa chociażby Bieg Dominika jest biegiem w centrum, ale to jest ciąg bardziej 

spacerowy, ale też się wiąże z wydzieleniem, każde skrzyżowanie wtedy musiałoby być też 

zajęte. Są to duże utrudnienia i myślę, że takie zajęcie pasa drogowego wywołałoby 

większe irytacje wśród mieszkańców niż pożytku wynikającego z promocji aktywności 

fizycznej. Sam pomysł ciekawy, ale myślę, że inne aktywności wspólnie z radnymi można 

by zrealizować, ale jednak bieg wymaga pewnej przestrzeni i zachęcałbym do tego, żeby 

zastanowić się jednak czy nie zrobić innej formuły chociażby w takich imprezach, które są 

już organizowane.   
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czyli po prostu przyłączyć chętnych radnych do biegów organizowanych? Pani radna Alicja 

czy coś jeszcze do dodania, ewentualnie jakiś pomysł, bo też wyjaśniliśmy jak to wygląda. 

Czasami wydaje się, że to jest proste, ale też wiemy, z panem dyrektorem Paszkowskim 

nieraz rozmawialiśmy na ten temat, że to jest dość skomplikowane, a faktycznie może 

wyglądać komicznie w samej Radzie Miasta dookoła robić. Być może porozmawiać z 

szerszą grupą radnych i się przyłączyć do któregoś z biegów, które będą organizowane, bo 

zawsze zaproszenia dostajemy mimo wszystko.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Chciałbym dodać jeszcze, że są radni, którzy biorą udział w niektórych imprezach 

chociażby Triathlon, tworzone są sztafety, biorą solo udział w takich imprezach. Niektórzy 

biorą udział w maratonach, także zawsze jesteśmy otwarci jako Gdański Ośrodek Sportu 

za pośrednictwem pani Przewodniczącej przekazujemy zaproszenia czy inne możliwości 

udziału i taka jest możliwość, więc zachęcam ewentualnie do skorzystania z takiej oferty.  
 

Radna Alicja Krasula – członek Komisji 

Niewątpliwie wokół Rady Miasta biegać to byłoby komiczne, a jeżeli chodzi o parki? Np. 

Park Reagana?    
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

To Park Oruński pani radna w ten weekend. To jest miejsce, gdzie się odbywa impreza 

#RUNGDN. To jest za mało czasu, żeby się przygotować, żeby to wypromować chociażby, 

ale myślę, że 14 maja na torze motocrossowym, który się mieści przy ul. Borkowskiej tam 

organizujemy po raz drugi ciekawą imprezę w takim nietypowym miejscu i kolejne 

imprezy na stronie #RUNGDN są tam zaplanowane. Jest to cykl imprez, więc może jak 

pani radna by zajrzała na stronę ewentualnie zastanowiła się czy rzeczywiście przy którejś 

z tych imprez nie zrobić takiej akcji promującej, że radni biorą udział, ale do tego trzeba by 

było się też przygotować, więc zachęcam też do ewentualnych rozmów, ale to może na 

indywidualnym spotkaniu.       

 

Radna Alicja Krasula – członek Komisji 

Dobrze. Dziękuję.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy. Czy ze strony państwa radnych są pytania, albo jakieś sugestie co do tego 

punktu? Nie widzę. Myślę, że z panią Alicją jeszcze indywidualnie przegadamy jaki to by 

był możliwie najlepszy termin i chyba faktycznie po prostu najlepszą opcją by było 

podłączenie się do któregoś z biegów i wypromowanie to jako bieg z radnymi, którzy 

czynnie by brali udział, więc myślę, że do tego tematu na pewno wrócimy. Bardzo 

dziękujemy za pomysł pani Alicjo. Myślę, że ten punkt wyczerpaliśmy. Przechodzimy 

płynnie do kolejnego.   

PUNKT  - 4 
 

Program Aktywuj się w Gdańsku. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Panie dyrektorze wejdę w słowo, przed chwilą mieliśmy Komisję Edukacji również i pani 

radna, która była również członkinią naszej Komisji pani Barbara Imianowska słusznie 

nam podpowiedziała w związku z panującą sytuacją i Ukraińcami, którzy do nas będą 

masowo na pewno zjeżdżać, jak to by wyglądało czy były jakieś rozmowy jeżeli chodzi o 

ich aktywność fizyczną gdyby oni mogli się podłączyć pod te wszystkie programy, 

zwłaszcza jeżeli chodzi o dzieci, które gdzieś tam wcześniej trenowały i tych możliwości 

teraz nie mają. Czy w ogóle taki temat gdzieś był poruszany i ewentualnie co możemy z 

tym zrobić, żeby dotrzeć w przeciągu tygodnia, dwóch, bo teraz to wiadomo sytuacja jest 

jaka jest, te osoby się zjeżdżają, szukają sobie miejsca do zamieszkania, ale jak już osiądą 

to będą chciały też tutaj do tych swoich aktywności wrócić, więc też bym chciała przy tym 
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temacie Aktywuj się w Gdańsku może, żebyśmy pomyśleli o osobach, które będą do nas 

zjeżdżać.  

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Jedno zdanie powiem, pani Przewodnicząca, szanowni radni ja może powiem w imieniu 

klubów wioślarskich, bo też jesteśmy po spotkaniu Zarządu Polskiego Związku i na pewno 

konkluzja tego naszego spotkania, powiem tylko o wycinku, a Leszek pewnie powie o 

szerszym kontekście, na pewno jeżeli będzie taka potrzeba to jeżeli znajdą się takie osoby, 

które trafią do Gdańska z dziećmi, które wcześniej były związane z wioślarstwem i 

trenowały to na pewno my jako społeczność wioślarska gdańska, ale nie tylko gdańska, bo 

mamy zapewnienia z całej Polski, na pewno udostępnimy naszą infrastrukturę nasz sprzęt 

do tego, żeby osoby czy dzieci, które będą zainteresowane, żeby mogły trenować, chociaż 

szanowni radni tak też sobie rozmywaliśmy na ten temat wczoraj i nie wiem czy będąc w 

tak trudnej sytuacji, wiedząc co się dzieje we własnym kraju ktoś będzie zainteresowany. 

Może dzieci rzeczywiście.    

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Właśnie bardziej chodzi o dzieci, bo dzieci nie do końca często rozumieją sytuację, a jest to 

też jakaś odskocznia, więc rodzice myślę, że często będą chcieli posłać na zajęcia.   

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Tak. Jeżeli będzie taka wola to myślę, że i powiem trochę z własnego podwórka, ale na 

pewno kluby wioślarskie, ale myślę, że nie tylko wioślarskie będą przyjmowały dzieci z 

Ukrainy. Dziękuję bardzo.   

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Oddaję głos panu dyrektorowi Paszkowskiemu.    

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Pani Przewodnicząca, szanowni radni, rzeczywiście sytuacja jest nadzwyczajna i trzeba 

reagować teraz, zaraz. Dzisiaj jakby pierwszą potrzebą jest zapewnienie bytu i tej 

pierwszej pomocy. Od ostatniej niedzieli na Traugutta 29 w sali lekkoatletyki został 

urządzony punkt przyjęcia na ok 30 osób. Planujemy kolejne miejsca też uruchomić w 

razie potrzeby na sali judo, która się znajduje obok i na pewno nie zapomnimy o tych 

wszystkich osobach, które będą chciały trenować, czy kontynuować swoje pasje. Na dzisiaj 

jest to na pewno rzecz, do której dopiero się przygotowujemy i tak jak pani 

Przewodnicząca powiedziała dla tych wielu młodych ludzi może być to odskocznia, ale 

priorytetem są te działania podstawowe. Musimy sami się też zorganizować w niesieniu 

tej pomocy, a potem zadbać o to. Na pewno mamy tu to na względzie. My też ze swojej 
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strony jako Gdański Ośrodek Sportu mamy też ratowników, którzy pochodzą z Ukrainy czy 

Białorusi, która jest jakby po drugiej stronie barykady, przynajmniej władze, natomiast 

sami nasi współpracownicy, bo oni pracowali na naszych kąpieliskach i też chcemy im 

nieść pomoc, zwrócili się do nas z jakimiś propozycjami, żeby ich wspomóc, więc to też 

robimy. Jeżeli chodzi o organizację takich zajęć sportowych to głównie będzie się tym 

zajmował Gdański Zespół Schronisk i Sportu Szkolnego, bo on ma ofertę skierowaną 

głownie do dzieci i młodzieży i także tak jak wspomniał pan dyrektor Adam Korol związki 

sportowe również będą w tym kierunku działać. My się też zwrócimy jako Gdański 

Ośrodek Sportu z taką propozycją, aby też zostało to przez Związku Sportowe zauważone i 

w pewnym momencie te dzieci nie zostały bez opieki, a myślę, że odzew społeczny jest tak 

duży, że to będzie się działo o ile taka potrzeba zaistnieje.  

 
Przechodząc do tematu Programu Aktywuj się chciałbym państwu radnym przedstawić 

cóż to takiego jest ten Program Aktywuj się.     

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Panie dyrektorze ja ten temat co roku włączam do planu pracy Komisji i my mniej więcej 

znamy temat, żeby pan dyrektor się nie zdziwił, że powtarzam tematy, ale na pewno to się 

cały czas rozwija, dlatego też co roku go omawiamy.   

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Tak, zmienia się, są nowe propozycje, o których powiem, ale też i nasze zasięgi chcę 

państwu pokazać jak to działa, bo my jesteśmy też w Internecie w wielu aktywnościach, bo 

pandemia do tego nas zmusiła, ale chcę państwu przedstawić to. Program jest 

realizowany od 2013 roku. Jest to cykl bezpłatnych zajęć, które są organizowane cyklicznie 
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i one wychodzą naprzeciw zainteresowaniom mieszkańców. Jest to program 

organizowany przez doświadczonych instruktorów, do realizowania programu 

wykorzystywane są nasze obiekty lub ciekawe plenery. Są one prowadzone nie tylko w 

realu, ale także w Internecie.  

 

 
Do tego celu dedykowana jest strona Aktywuj się w Gdańsku, która zwiera aktualne 

komunikaty dotyczące zajęć, informacje o programie oraz spis wszystkich aktywności. W 

okresie jak wspomniałem od obowiązujących obostrzeń były te zajęcia prowadzone 

online.  
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Teraz w okresie przedstartowym, a powiem państwu, że mamy ponad 2700 uczestników 

na maraton zapisanych, który odbędzie się w kwietniu, uruchomiliśmy program, który się 

cieszy dużą popularnością Aktywuj się w maratonie pod okiem pana Radosława Dudycza, 

wielokrotnego Mistrza Polski w maratonie te zajęcia się odbywają. To są dwa razy w 

tygodniu zajęcia, które organizujemy raz na górnym tarasie, czy zbiornik Świętokrzyska II i 

przy molo w Brzeźnie, czy w Parku Reagana, jest to program, który polega właśnie na 

przygotowaniu do tego królewskiego maratonu. Tam trener Radosław Dudycz prowadzi 

zajęcia ze swoimi współpracownikami, ale także przygotowuje plany treningowe i 

sprawuje opiekę trenerską dla wszystkich zainteresowanych.  
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Dużą popularnością cieszą się zajęcia dla seniora, gimnastyka dla seniora oraz joga na 

zdrowie. Niezmiennie od miesiąca marca będziemy realizować w realu te zajęcia, bo te 

obostrzenia 1 marca już się zakończyły. Są to zajęcia dla pań dedykowane, przede 

wszystkim zumba, zumba gold dla pań dojrzałych, a także dla kobiet, które lubią ruch, a 

także zajęcia jogi, które będą realizowane przez jogina Przemysława Gutrala.  

 

 
Inna oferta, która cieszyła się też dużą popularnością w latach poprzednich to Piesze 

wędrówki i rodzinne, które będą realizowane w miesiącach letnich czerwiec, lipiec, 

sierpień oraz jedna w grudniu. Są to Piesze wędrówki w ciekawe miejsca wokół 
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zabudowań dolnego tarasu, ale też i górnego tarasu, które mają za zadanie pokazać taką 

formę aktywnego rodzinnego wypoczynku.  

 
Nową atrakcją będą zajęcia, które będą realizowane w okresach letnich, a także 

wczesnowiosennych czyli maj, czerwiec, lipiec do września i to będą zajęcia na rowerach 

elektrycznych, które pozyskaliśmy od Wydziału Gospodarki Komunalnej, które zostały 

teraz przekazane i jest to kilka rowerów, które będą służyły seniorom do też wycieczek i 

ciekawego spędzania czasu.  
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Inne aktywności, które będą też wdrażane w tym roku to będą Gry parkowe na orientację, 

które są realizowane w ramach Budżetu Obywatelskiego.   

 
Kilka statystyk. W 2021 roku w programie wzięło udział 25 000 osób. To jest taki program, 

który dedykowany jest do każdego i bez żadnych ograniczeń. Pojawia się też tam 

młodzież, osoby w średnim wieku, a także seniorzy, a także rodziny z dziećmi i do naszego 

programu może przystąpić każda organizacja, każdy podmiot, który wypełni kilka takich 

brzegowych punktów, przede wszystkim są to zajęcia cykliczne, są to zajęcia bezpłatne i są 

organizowane na zasadzie ogólnodostępności. Formularz taki kontaktowy znajduje się na 

naszej stronie w zakładce kontakt.  
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Jeżeli chodzi o statystyki online to mamy wydruki tego, kto uczestniczy w tych zajęciach, 

wzrost liczby użytkowników w ciągu roku minionego to było 2 009 osób. Obecnie ta grupa 

6721 osób również spoza Polski. Są to ludzie z Wielkiej Brytanii, Niemiec, Szwecji, Holandii. 

Jeżeli chodzi o zasięg tutaj na Pomorzu to najwięcej oczywiście jest gdańszczan, część jest 

mieszkańców Gdyni, a także i Warszawy, Sopotu czy Pruszcza Gdańskiego. Program 

Aktywuj się online to 165 nagranych filmów, 251 postów na Facebooku, miały miejsce 4 

kampanie, które żeśmy organizowali. Oglądalność wzrasta nam w zeszłym roku o 30%. 

Pojawiło się 75% nowych użytkowników dzięki akcjom promocyjnym. Suma wyświetleń 

filmów to państwo macie te dane, to są dziesiątki tysięcy wyświetleń, które mają miejsce. 

Przykładowo po prawej stronie wyświetlony jeden screen z ekranu z Facebooka.    

Dziękuję serdecznie za uwagę. Gdyby były pytania to udzielę odpowiedzi.   

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy bardzo panie dyrektorze. Czy są pytania ze strony państwa radnych? Nie 

widzę. Oby tak dalej się pięknie rozwijało. Życzymy powodzenia. Dziękujemy.  

PUNKT  - 5 
 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Dziękuję 

serdecznie państwu za obecność. Na koniec sprawdzę obecność.  
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Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radna Beata Jankowiak – obecna 
 

Na tym posiedzenie zakończono – godz. 17:10  

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 
 

  /-/ Beata Jankowiak 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziła: 

Joanna Świeczkowska  


